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https://www.100test.com/kao_ti2020/130/2021_2022__E9_87_91_E

8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c92_130395.htm In case of his post

transfer, household register transfer or any other circumstances, a

client may have the bank collect his deposit in different places and

draw the deposit or continue to keep the deposit against his

certificates of deposit （passbook） at a local bank. 来源

：www.examda.com The client may entrust any savings office to

transact deposit collections in different places by presenting his own

credentials and the deposit certificate （passbook）. Services of

deposit collections in different places cover: current deposit, time

deposit and current-time optional deposit in local and foreign

currencies. Only full amount collections of the above-mentioned

certificates of deposit （passbook） are handled. The collections

apply to none of unregistered deposits. 客户因工作调动，户口迁

移或其它原因，均可以凭存单（折）将存在异地的储蓄存款

通过银行办理托收，在当地银行支取或继续存储。 来源

：www.examda.com 客户可凭本人身份证件和存单（折）向储

蓄机构委托办理异地托收。 储蓄存款办理异地托收业务的种

类有：本外币活期储蓄存款、定期储蓄存款和定活两便储蓄

存款，只办理存单（折）全部金额托收。无记名式的储蓄存

款不办理托收。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下

载。详细请访问 www.100test.com 


